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Komisija za izobraževanje, publiciteto in informatiko 
 

ZAPISNIK 6. seje KOMISIJE ZA IZOBRAŽEVANJE,  

PUBLICITETO in INFORMATIKO  

(mandatno obdobje 2015 - 2019),  
dne 13. 9. 2018 ob 10.00 uri na sedežu ZDUS 

 
 

Prisotni člani: Alenka Reissner, dr. Konrad Steblovnik, Ljuba Fišer, Marija Krušić, 
Milan Osterc,  

 
Prisotni vabljeni: Vida Bogataj, Irena Koželj Levičnik, Vida Topolovec, Mija Pukl, Nika 

Antolašić, Črt Kanoni 
 

Opravičeno odsotni člani: /  
 

Sejo je vodila predsednica Alenka Reissner po dopolnjenem dnevnem redu: 
 

 

1. Potrditev zapisnika 5. seje 
2. Izvrševanje sklepov 5. seje, odprte zadeve 

3. Stanje na področju varstva osebnih podatkov (PZDU, DU) – Marija Krušić, Nika 
Antolašić 

4. Spletna stran ZDUS – Mateja Peršuh, Črt Kanoni 
5. Koalicijska pogodba 2018 

6. Okrogla miza Izzivi vseživljenjskega učenja starejših na F3ŽO 2018 
7. Razno 

 
 

Ad. 1 in 2 
 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 

Na predlog predsedujočih je bil sprejet: 

Sklep št. 1: Zapisnik 5. redne seje in poročilo o izvršitvi sklepov se 
potrdita. 

 
Ad. 2 – odprte zadeve 

 
Marija Krušič je podala obrazložitev v zvezi z neizvršenim 5. sklepom 5. Seje,  ki se je glasil: 

»Napotki za delo s spletno stranjo društva na portalu www.posrcumlad.si, ki jih je pripravila 
Marija Krušić, se pošljejo pokrajinskim zvezam, s pozivom, da jih posredujejo svojim 
društvom.« 

 
Pojasnila je, da je posredovala navodila društvom v njeni regiji, vendar ni bilo odziva. Dodala 

je še, da bi ponovno morali organizirati delavnice, izobraževanja za starejše, da jim je 
potrebno večkrat predstaviti zadeve. 

http://www.posrcumlad.si/
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Na predlog predsedujoče je bil soglasno sprejet: 

 

Sklep št. 2: Poskusi se organizirati izobraževanje za administratorje 
spletnih strani po društvih, da bodo lažje vzpostavili brezplačne 

spletne strani na portalu: www.posrcumlad.si. Za pridobitev 
ponudbe za organizacijo in izvedbo izobraževanj je  zadolžena 

Marija Krušić.  
(Opomba: Po podatkih, dostopnih na internetu, je lastnik blagovne znamke in 

portala Po srcu mlad  Me skupina d.o.o.; Kamniški breg 2, 2351 Kamnica, 
zastopnik Janko PUKL.) 

 
Pri odprtih zadevah je Alenka Reissner omenila možnost razpisa na MJU / DID (Direktorat za 
informacijsko družbo); razpis za dvig e-veščin starejših naj bi bil v sklopu povečanja rabe 

interneta v Sloveniji – ker Slovenija v Indeksu DESI  na določenih področjih nima dobrega 
položaja. Predlog ZDUS (18.6. posredovan članom komisije v vednost) vključuje izboljšanje 

digitalnih kompetenc oz. dvig e-veščin za večjo usposobljenost vseh zainteresiranih starejših, 
za večjo uporabnost sodobne tehnologije v sodobnem življenju, usposabljanje določenega 
števila izobraževalcev ter za pomoč na terenu -  prenos znanja in uporaba tehnologije na 

starejše kolege v seniorskih organizacijah, pomoč in podpora pri uporabi IKT tehnologije. 
Upamo, da se vsled menjave vlade in ministrov cilji DID ne bodo spremenili in da bo razpis 

pomladi 2019 realiziran kot je zamišljeno.   
 

(Opomba: Indeks DESI pomeni Digital Economy and Society Index). 

 
Ad. 3  

 

Stanje na področju varstva osebnih podatkov: Nika Antolašić je predstavila aktivnosti 

ZDUS v povezavi s spremembami na področju varstva osebnih podatkov. Povedala je, da se 
zadeve zelo počasi premikajo. S 25.5.2018 je v veljavo stopila Splošna uredba EU o varstvu 

osebnih podatkov (poznana kot uredba GDPR). V Sloveniji še vedno velja ZVOP-1, pa 
tudi uredba GDPR, ki je ponekod tudi v nasprotju z ZVOP-1. Pričakuje se sprejem 

ZVOP-2, ki naj bistvenih sprememb ne bi prinesel. Zaradi predčasne menjave vlade in 
neusklajenosti predlog ZVOP-2, le ta v mandatu prejšnje vlade ni bil sprejet. Morda se bo to 
zgodilo do konca leta 2018. S tem novim zakonom bo predvsem dana podlaga za delo 

inšpekcijskega nadzora.  Uredba, ki te kazni že nakazuje, ni podlaga za kaznovanje, tako da 
se ni potrebno bati kazni dokler ZVOP-2 ni sprejet. Uredba je v nekaterih delih precej 

ohlapna oziroma ne precizira tistih zadev, ki bi jih morala. Veliko je nejasnosti glede 
pooblaščenca za varstvo osebnih podatkov – katere organizacije so ga dolžne imeti – 

praviloma tiste, ki obdelujejo občutljive osebne podatke, a tudi v tem delu je precej 
nejasnosti. ZDUS je 22.6.2018 sklenila pogodbo s CNVOS, ki pravno preverja ureditev 
sedanjih evidenc, postopkov, pravilnikov, pogodb in podobno. Obljubili so, da bomo od njih 

prejeli prve usmeritve in dokumente, vzorce, kaj bo potrebno urediti, zaenkrat tega še nismo 
dobili. Dogovorjeno je, da se v prvem delu uredijo zadeve na nivoju ZDUS, nato gremo 

navzdol (PZDU, DU). Plan je, da se na nivoju ZDUS pripravi za DU vzorce pravilnikov, 
ureditev postopkov za različne nivoje pridobivanja, obdelave, izbrisa podatkov. Pričakujemo, 
da bodo potrebne naslednje spremembe in novi vzorci dokumentov: v prvi vrsti prenova 

pristopnice (za vsako vrsto uporabe osebnih podatkov je po novem potrebno ločeno 
soglasje), izstopnica, zahteva za vpogled, spremembo in izbris podatkov, roki hrambe, 

ukrepi za varovanje podatkov za fizični in elektronski arhiv, prenova pogodb s podizvajalci 

http://www.posrcumlad.si/
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oz. podobdelovalci, prenova pravilnika o varstvu osebnih podatkov, izjave za osebe, ki delajo 

z osebnimi podatki, pooblaščenec, določitev politike varstva osebnih podatkov in postopkov. 
Brez posebnega soglasja za vsako vrsto uporabe OP  nimamo pravne podlage, da sploh 

lahko obdelujemo podatke na kakršenkoli način. Primer na ravni ZDUS-a, z našim 
podizvajalcem recimo za BOPRO, bo morala biti pogodba med ZDUS in A-soft precizirana za 
namen obdelave, varstvo podatkov in tako naprej za različne nivoje. Pravilnik o varovanju 

osebnih podatkov na ravni ZDUS-a sicer obstaja, ampak je potreben prenove. Nekatera 
društva ta pravilnik tudi imajo, predvsem društva, ki so vključena v program Starejši za 

starejše. Kar se tiče ravnanja z osebnimi podatki, bo potrebno pridobiti izjave vseh, ki te 
podatke kakorkoli obdelujejo. Kar se tiče pooblaščenca za varstvo podatkov, na ravni ZDUS 
verjetno ne bo potreben, za društva pa verjetno bo, predvsem zaradi programa Starejši za 

starejše, v katerem se obdelujejo nekateri podatki občutljive narave. Ta uredba je nekoliko 
spremenila definicijo kaj sploh so občutljivi podatki. Na ZDUS smo doslej že uredili: ponovna 

pridobitev soglasij za elektronsko obveščanje,  informiranje in oglaševanje, sledljivost 
elektronskega obveščanja (prijava, odjava, izbris) - s tem v zvezi smo DU tudi posredovali 
navodilo, kako naj postopajo sami, vključno z vzorci posameznih dokumentov za hrambo. 

 
Nika Antolašić je še dodala, da bomo posebno pozornost morali usmeriti na program Starejši 

za starejše, o čemer so tudi že govorili s pravnikom CNVOS, g. Matejem Verbajsom. 
Opozorili so nas namreč na nekatere nepravilnosti glede načina pridobivanja podatkov 
starejših občanov, obveščanja o obiskih, soglasjih za obiske in vprašalnike,..Tudi vodja 

programa, ga. Rožca Šonc je na Informacijsko pooblaščenko naslovila dopis na temo varstva 
osebnih podatkov v programu SzS in po besedah sodelavke, dr. Beate Akerman,  prejela od 

nje zelo pavšalen odgovor. 
Ta trenutek moramo torej počakati na usmeritve CNVOS za ZDUS, nato bomo lahko delali 
dalje. Do sprejetja ZVOP-2 imamo še nekaj manevrskega prostora. ZDUS namerava vsem 

DU in PZDU posredovati vse potrebne informacije oz. usmeritve glede sprememb v zvezi z 
varstvom OP. 

 
Sklep št. 3:  Komisija se seznani s stanjem na področju varstva 

osebnih podatkov. Predlagamo, da se (vkolikor to še ni bilo 
narejeno) prizadete deležnike v okviru ZDUS mreže (PZDU, DU, 

koordinatorje SzS in druge) na ustrezne načine obvesti o načrtih 
strokovnih služb ZDUS na tem področju. 

 
Ad. 4 

 
Spletna stran ZDUS:  Alenka Reissner je izpostavila, da Komisija IPI nima informacij, kaj 

se sedaj dogaja s spletno stranjo. Da jo moti, prav tako naše članstvo, da se nič ne dogaja 
na spletni strani, hkrati pa ne piše ''prenavljamo spletno stran'', če je ta dejansko v prenovi. 

Zato sta g. Črt Kanoni in ga. Mateja Peršuh pojasnila, kaj se sedaj dogaja s spletno stranjo.  
Črt Kanoni je povedal, da zaenkrat nove spletne strani ni, da bo nova, če se bomo tako 

odločili.  Je pa to povezano z velikimi stroški, zato je to stvar širše diskusije. 
Črt je dodal, da je marca 2018 prišlo do sesutja spletne strani, in sicer 3 krat. Iskali so 
novega vzdrževalca, ki bi prevzel gostovanje in vzdrževanje spletne strani za podobno 

vrednost, kakor podjetje Imago. Vsi so bili dražji za cca 70%. Pri novem podjetju Specto 
imamo dvojno varovanje naših podatkov. Podatki se osvežujejo na 35 minut, na njihovem 

strežniku, iz ene zunanje enote na drugo zunanjo enoto. Odzivni čas za pomoč je sedaj 35 – 
40 min, prej je bil 3-4 ure. 
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Večina informacij, ki so se nanašale na delo komisij in organov ZDUSa se je nepovratno 

izgubilo, ker ni bilo ''backupa''.  
Alenka Reissner je vprašala, da ker je ZDUS imel  vzdrževalno pogodbo z Imagom in se je 

stran sesula, ali so se odgovorni najprej obrnili na njih  ali so se reševanja lotili sami. Mija 
Pukl je dodala, da noben v hiši ne ve vsega, da bi nam lahko razložil natančno kako je bilo. 
Da pa to sedaj niti ni pomembno. Pomembno je, kaj se sedaj naprej dela.  

Glede vsebin, ki bi morale biti na spletni strani, je Črt Kanoni 3 krat predlagal kolegiju 
ZDUSa, da bi v počitniškem času najeli dva ali tri študente, ki bi prenašali vsebine na stran 

po nekem nalogu. Ni bilo nobenega odgovora. Črt Kanoni pravi, da je to še vedno aktualno, 
prav tako je to najcenejša varianta. Naš novi vzdrževalec Matic Raztresen (zelo dober 
informatik z odličnimi referencami; firma Specto Informacijske tehnologije d.o.o.) želi 

operativni sestanek s predstavniki Komisije IPI, da bi pojasnil zakaj bi bilo dobro, da bi razvili 
novo spletno stran, ki bi jo lahko optimalno vzdrževali. 

Alenka Reissner je izpostavila, da so tudi že v preteklosti z Imagom poskušali spletno stran 
optimizirati, vendar na strani ZDUS predlogi zaradi povezanih stroškov niso bili nikoli sprejeti. 
Črt Kanoni je podal cene ponudb od Specta za novo spletno stran, in sicer je najcenejša 

4.800€, dražja varianta je 7.500€.  
Alenka Reissner bi vseeno dala na stran obvestilo, če se da, da prenavljamo vsebine, da 

bodo ljudje obveščeni, saj zaradi netočnih informacij večina »čaka na novo spletno stran«. 
Alenka Reissner je povedala, da je stara spletna stran nastala iz financ, ki so ostale od 
projekta Aktivno državljanstvo, stala je 1.000€. Vzdrževalno pogodbo je Mateja Kožuh 

Novak iz 400€ na mesec znižala na 200€ na mesec. Črt Kanoni je pojasnil, da je sedaj cena 
vzdrževanja prav tako 200€ na mesec. 

 
Konrad Steblovnik je omenil, da, ko je šel na spletno stran pod Komisijo IPI, da manjkata 
zadnja dva zapisnika sej. Vprašal je tudi, kaj se razume pod ''nova spletna stran'' in kaj pod 

''prenova spletne strani''?  
Alenka Reissner je dejala, da je sedanja spletna stran (nastala leta 2012)  tehnično še vedno 

veliko boljša in lepša, kakor je bila prejšnja verzija. Naj ta deluje, dokler nimamo boljše 
rešitve. Lahko se vmes pogovarjamo o novi, ki se je lotimo, če in ko bomo imeli denar 
(morda iz kakega projekta). Črt Kanoni financiranje vidi skozi donacijo.  

Mateja Peršuh je povedala, da je sicer administratorka spletne strani in da lahko sedaj naloži 
nove stvari pod aktualno, obvestila. 

 
Mija Pukl je predlagala, da sistematično pristopimo k zadevi. Podala je nekaj vprašanj. Ali je 
obstoječa spletna stran ustrezna (oblikovno in interaktivno), prilagojena starejšim, ali z 

lahkoto najdejo informacije? Katere pomanjkljivosti iz vidika uporabnikov ima obstoječa 
spletna stran? Katere vsebinske stvari je potrebno obnoviti, jih ponovno naložiti? 

Alenka Reissner pravi, da so določene pripombe že tudi v preteklosti prihajale s strani 
strokovnih sodelavcev ZDUS-a. Zelo koristno bi bilo, če bi jih lahko našli. 

 
Znotraj ZDUS je potrebno vzpostaviti sistem zbiranja informacij oziroma odločitev o 
vsebinah, ki morajo na spletno stran, nimamo protokola.  

 
Mija Pukl je podala vprašanje ali po tem, ko vse to uredimo, potrebujemo novo spletno 

stran?  

 
Na predlog predsedujočih so bili sprejeti sledeči sklepi: 

Sklep št. 4: Komisija se seznani z informacijo, da zaenkrat ostaja ista 

spletna stran, ki jo vzdržuje nov partner, podjetje Specto na njihovem 



 

5 

strežniku. Problem je, ker vsebine niso osvežene, kar meče slabo luč na 

zunanjo podobo ZDUS.  
Sklep št. 5: Komisija predlaga vodstvu ZDUS, da se čimprej uredi osvežitev 

pomembnih vsebin (če drugače ni mogoče, potem s študenti).  
Sklep št. 6: V sredini oktobra 2018 se dobimo na operativnem sestanku s 

predstavniki podjetja Specto (Matic Raztresen) – kjer bi dorekli kaj bi bilo 
poleg ažuriranja vsebin še potrebno narediti za kolikor toliko normalen 

izgled obstoječe strani. 

Sklep št. 7: Za pripravo pripomb na delovanje obstoječe spletne strani (ki 
naj bi jih nova spletna stran odpravila) se imenuje ožja delovna skupina, 

ki jo sestavljajo: Konrad Steblovnik, Marija Krušić, Milan Osterc, Črt 
Kanoni, Mateja Peršuh, Alenka Reissner, Mija Pukl.  Zbrane pripombe se z 

utemeljitvijo posreduje vodstvu ZDUS. 
Sklep št. 8: Znotraj ZDUS je potrebno vzpostaviti sistem zbiranja 

informacij oz. pripraviti protokol, kjer bodo določena pravila in postopki v 
zvezi z vsebinami, ki se objavljajo na spletni strani ZDUS – za pripravo 

predloga protokola se zadolži urednik spletne strani ZDUS. 
 

Ad. 5 
 

Koalicijska pogodba 2018:  Alenka Reissner je povedala, da je članom komisije poslala 

povezavo na koalicijsko pogodbe s prošnjo naj si jo preberejo in si ustvarijo mnenje v zvezi s 

pokritostjo področij komisije IPI. Z Mijo Pukl ugotavljata, da je na IT področju veliko 
poudarka  na  digitalni transformaciji , pogreša pa se večji poudarek na človeških vidikih 

digitalizacije (družbena in socialna tveganja); vseživljenjsko izobraževanje pa je omenjeno 
zelo na kratko in le na splošno. Sprašuje se, kako bomo v naslednjem obdobju dosegali 

uresničitev želja in potreb starejših na teh področjih, če tega v koalicijski pogodbi ni.  
Mija Pukl je povedala, da se je vodstvo ZDUS-a sestalo z vodstvi 10 strank. Predstavili so 
Memorandum 2018 in pregledali programe strank, posebej vprašanja starejših, veliko so 

obljubljali. Zaključek po vseh teh razgovorih je bil, da je bila ta aktivnost iz večih vidikov 
pozitivna. Da bomo natančno preučili koalicijsko pogodbo ter da se naša aktivnost tukaj ne 

neha. Sedaj so pomembne poslanske skupine, ne več stranke. Poleg tega bomo vzpostavili 
stik z »našimi ministrstvi« (MZ, MDDSZEM, MIZŠ, MZI), da se konkretno pogovorimo in 
vsakemu ciljno povemo, kaj je za nas najbolj pomembno. Na vsakem resornem ministrstvu 

imamo določene teme, ki jih pokrivajo. Za Ministrstvo za izobraževanje, pa bi ta Komisija 
morala narediti natančno podlago, da zelo dobro utemeljimo vse to, kar mi pričakujemo od 

njih.  
Alenka Reissner je povedala, da je v koalicijski pogodbi celo omenjen program Starejši za 
starejše, da ga bodo podpirali. Dve področji , ki jih  pokriva naša komisija pa praktično nista 

pokriti. 

Ad. 6 

 
Okrogla miza na F3ŽO 2018: Alenka Reissner je dejala, da je okrogla miza Izzivi 

vseživljenjskega učenja starejših na F3ŽO 2018 zamišljena kot nadaljevanje okrogle mize z 
enakim naslovom, ki jo je ZDUS v sodelovanju za ACS organiziral maja v okviru TVU 2018.  

Vabljenim sodelujočim je poslala ustrezno gradivo - cilji in tematika okrogle mize. Željeno je, 
da s tematiko nadaljujemo in skušamo najti rešitve, ne pa da se vedno vračamo nazaj k 
istim vprašanjem. Od udeležencev okrogle mize želimo slišati njihovo mnenje o tem, 

katere predpogoje je v naši družbi potrebno zagotoviti in katere aktivnosti 
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izvesti, da bi prišli do jasnega načrta vseživljenjskega učenja starejših, v 

nadaljevanju pa seveda tudi do njegove realizacije.  
Na okroglo mizo smo poleg drugih, ki pokrivajo to temo, povabili tudi Jerneja Pikala, novega 

ministra za izobraževanje, odgovora še ni.  
 
Mija Pukl je dodala, da imamo za F3ŽO na splošno problem, ker je vlada na novo 

oblikovana, težko je sedaj priti do ustreznih predstavnikov, ker imajo druge prioritete. Mija je 
v navezi z PR-ovko Marjana Šarca, na odgovor še čaka.  

 
Mija Pukl je mnenja, da sodelujočim ne bi smeli puščati, da podajo uvodne misli zaradi 
bojazni, da bi le-ti predolgo govorili in bi tako zmanjkalo časa za diskusijo. Morali bi jih 

sprovocirati s konkretnimi vprašanji, kaj želimo, kaj nam ni prav na tem področju, kakšni so 
naši cilji in kaj je v koalicijski pogodbi in kaj ni.  

 
Vida Bogataj je dejala, da sodeluje z gospo Lunder, ki na MIZŠ vodi  Direktorat za razvoj, 
kjer so projekti in da bo vprašala glede sodelovanja.  

 
Alenka Reissner se je strinjala, da sodelujočim pripravimo vprašanja – vsak član komisije naj 

poda predlog vprašanj, ki jih bomo predhodno uskladili med seboj in na okrogli mizi postavili 
sodelujočim.  

 

Ad. 7 
Razno: 

 

Sklep strokovnega sveta ZDUS – sklep dobili 11.9.2018, obrazložitev šele pred sejo 
komisije IPI .... 

 
Alenka Reissner sprašuje kakšne pristojnosti ima po statutu ZDUS strokovni svet, 

da daje naloge komisiji?  
Mija Pukl je dejala, da po Statutu te pristojnosti nima, lahko pa obravnava določeno 

problematiko in opozori komisijo na to, Strokovni svet obravnava vsa področja. 
 

»Sklep št. 1: Zapisnik 14. redne seje in poročilo o izvršitvi sklepov se potrdita s tem, 
da v zvezi z izvršitvijo sklepa št. 5, sprejetega na 14. seji Strokovnega sveta, Irena 

Koželj Levičnik, v Strokovnem svetu zadolžena za področje izobraževanja, 
na 6. seji Komisije, ki bo v četrtek, 13. 9. 2018, predlaga da: 

 Komisija opredeli potrebe starejših po »izobraževanju«, ki vsekakor presega 
klasično pojmovanje izobraževanja in ni omejeno samo na izobraževanje 

starejših o uporabi novih tehnologij, 

 oblikuje stališča Komisije o terminu »izobraževanje« starejših, 
 predlaga cilje ZDUS na področju vseživljenjskega učenja starejših in  

 pripravi priporočila društvom po vključitvi izobraževalnih aktivnosti v 
programe dela društev.« 

 
Irena Koželj Levičnik je podala mnenje, da če pogledamo, kako je naše članstvo starostno 
različno, potem imamo vsaj tri ali štiri različne nivoje potreb naših ljudi. Njo predvsem 

zanima kaj imajo od tega člani DU. Na področju izobraževanja moramo imeti nek koncept.  
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Alenka Reissner je dejala, da cilje ZDUS na področju vseživljenjskega učenja starejših  na 

višjem nivoju vsekakor imamo, saj so le-ti skupaj s cilji na ostalih za starejše pomembnih 
področjih vključeni v Memorandum 2018.  

 
Mija Pukl je povedala, da brez konkretnih predlogov, predlogov modelov za izobraževanje 
starejših ljudi, ne moremo iti na Ministrstvo za izobraževanje.  

Irena Koželj Levičnik je dodala, da, ko se bo delalo poročila za društva, jih je potrebno tudi 
vprašati o vsebini dela, kaj želijo. 

 
Alenka Reissner je povedala, da smo v okviru zbiranja statističnih podatkov ZDUS za  leto 
2016 pripravili poseben vprašalnik za društva o tem, kje se izobražujejo, kaj želijo, kaj jim 

manjka, odgovorilo je 42 % društev, te podatke imamo, čeprav so zelo pomanjkljivi. Čudi pa 
jo, da sodelujočim v komisiji (še posebej ge. Levičnik) to ni poznano saj so bili sproti o tem 

obveščeni. Enako velja za cilje ZDUS na področju VU starejših. 
 
Mija Pukl je dejala, da je potrebno priti do konkretnih predlogov, ki jih bomo ustrezno 

opredelili. Priprava tega dokumenta, bi morala imeti dva cilja, en cilj ta, da bo tako dobro 
opredeljen, da gremo lahko s tem na Ministrstvo za izobraževanje. Drug cilj je to, da potem 

tudi prebudimo društva na terenu. Preko Ministrstva za izobraževanje potrebujemo podporo, 
finančno in organizacijsko. 
 

Alenka Reissner je povedala, da je osebno govorila z vodjo sektorja za izobraževanje 
odraslih na Ministrstvu za izobraževanje ter z ljudmi iz Ministrstva za delo, ki vodijo 

vseživljenjsko izobraževanje. Pravi, da se strokovni sodelavci z nami strinjajo, denarja za to 
področje pa ni niti na nivoju Evrope (programska shema do 2020), mogoče bo v naslednji 
programski shemi od leta 2020 naprej. Strokovnjaki zaenkrat ne upajo nič govoriti, ker še 

nimajo političnih usmeritev. 
 

Mija Pukl je dejala, da je sicer veliko dokumentov, potrebno je prave uporabiti in potem na 
tem vztrajati.  

 

Po razpravi je bil sprejet 

 
Sklep št. 9.: Sestavi se delovna skupina za področje izobraževanja (v 

1.vrsti za pripravo priporočil društvom po vključitvi izobraževalnih 
aktivnosti v programe dela društev), ki jo sestavljajo: Irena Koželj 

Levičnik, Ljuba Fišer, Vida Bogataj. 
 

 
 

Sodelovanje v SEK (Svet za elektronske komunikacije) 
 
Član komisije Konrad Steblovnik je predstavil njegovo sodelovanje v SEK (Svet za 
elektronske komunikacije Republike Slovenije). Povzel kaj je osnovna naloga SEK, ki 

deluje pri AKOS (Agenciji za komunikacijske storitve in omrežja Slovenije: 
telekomunikacije, elektronski mediji, radijski spekter, pošta in železnice).  SEK je 
organ za svetovanje pri usmerjanju razvoja elektronskih komunikacij in pri 

varstvu interesov potrošnikov na področju elektronskih komunikacij v Republiki 
Sloveniji - telefonija in Internet. SEK predvsem predlaga izboljšave in in podaja  

predloge za zagotovitev zanesljivih in ugodnih elektronskih komunikacij 
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komurkoli (torej tudi starejšim), kadarkoli in kjerkoli. Doslej je izdal en predlog 

oz. priporočilo, ki se tiče posebej starejše populacije in sicer: 'Priporočila glede 
uporabe mobilne telefonije med starejšo populacijo v Sloveniji'. V okviru tega 

priporočila je primerjal ponudbe mobilne telefonije za starejšo populacijo med 
Slovenijo in nekaterimi sosednjimi državami. Izvedel je tudi anketo uporabe 
mobilne telefonije med starejšo populacijo v Sloveniji (tudi s pomočjo ZDUS). 

Vsak predlog ali priporočilo SEK se nanaša večinoma na celotno populacijo 
Slovenije, torej tudi na starejšo. Vsi predlogi SEK so objavljeni na spletni strani 

SEK. Trenutno  SEK med drugim pripravlja priporočilo, kako bi lahko izboljšali 
DESI indeks v Sloveniji. SEK je ugotovil, da na DESI indeks pomembno vpliva 
tudi starejša populacija z uporabo mobilne tehnologije in Interneta, saj nas je 

več kot 600.000. Zato je na avgustovsko sejo povabil predsednico Komisije za 
izobraževanje, publiciteto in informatiko pri ZDUS Alenko Reissner. Alenka 

Reissner je na tej seji predstavila Pogled ZDUS in predloge izboljšav za DESI 
Index (glej prilogo »A Reissner za sejo SEK avgust 2018«). Člani SEK so bili 

zelo zadovoljni z njeno predstavitvijo, saj jim je podala informacije o aktivnostih 
ZDUS za promoviranje uporabe Interneta med starejšo populacijo v Sloveniji. 
Člani SEK doslej sploh niso bili seznanjeni s temi aktivnostmi in bodo 

predstavljene ugotovitve zagotovo vključili  v priporočila za izboljšanje DESI 
indeksa. 

 
 

 
 

Seja se je zaključila ob 14.00. 
 

Zapisala: Mateja peršuh Alenka Reissner 
Strokovna sodelavka II   predsednica Komisije za izobraževanje,  

publiciteto in informatiko 
 

 

 


